
Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 
 
Naar aanleiding van de brandbrief namens bewoners van Het Laar, op 9 april verzonden aan het 
college en alle fractievoorzitters, hebben wij de volgende vragen, die wij graag schriftelijk 
beantwoord zouden willen zien: 
 
1. zijn de meldingen in de brief bij u bekend? 
 
2. hoe is de verantwoordelijkheid van de gemeente hierop van invloed? 
 
3. welke mogelijkheden heeft de gemeente om dit beleid te wijzigen? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
René Paré 
 
GL Waalre 

 


